
 

 

Aanvullende reactie van de NHK op de consultatie gassamenstelling 

 

De NHK snapt feitelijk niet meer waar deze internetconsulatie precies over gaat.  

In een eerdere reactie hebben wij er weliswaar inhoudelijk op gereageerd, maar Minister Verhagen 

heeft reeds eerder toegezegd de smalle Wobbe bandbreedte te zullen behouden, ook na 2020.  

Dit heeft hij toegezegd in een persbericht en kamerstukken. Dit betekent dat we het huidige g-gas 

behouden en dat we nu niet in een transitie zitten naar G-gas + of pseudo g-gas.  

Omdat de smalle Wobbe band blijft,  hoeft hier dus niet langer over gesproken worden.  

Wat overblijft zijn de toevoegingen. Een PE van 13% is te hoog. De PE zou maximaal 5% mogen zijn 

of binnen een beperkte band mogen fluctueren. 13% is teveel. Ook de H2 en CO2 componenten 

verontrusten ons. Dit hoeft niet noodzakelijkerwijs een probleem te zijn maar testprogrammas moeten 

wel gedaan worden om de veiligheid van de toestellen te kunnen garanderen. 
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